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Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 23.2.2016 

Místo konání Šlapanice, zasedací místnost MěÚ 

Přítomni Kincl, Růža, Řezníčková 

Hosté Michaela Trněná 

Omluven Novák, Hermann, Strnadová, Vavro 

Program 

1. Administrativní body 
2. Kontrola úkolů 
3. Zpráva starostky města o tématech projednávaných 

radou a zastupitelstvem zásadních pro KSÚP  
4. Diskuse a různé  

Obsah 

 
 Zasední komise není usnášeníschopné. Přesto se přítomní dohodli, že jednání 
proběhne.  
1. Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelem A. Kincl.  
2. Kontrola úkolů:  
- Radou města byly uloženy dva úkoly: Zpracovat podněty komise za rok 2015 do tabulky 
a vyvěsit na web města. Přehled byl zpracován a vyvěšen do konce ledna 2016.  
 
Na jednání komise se dostavila vedoucí odboru investic, Ing. T. Mazlová, Ph.D. Vyjádřila 
nespokojenost s doplněním závěrů k podnětům, které komise směřovala na odbor 
investic. A.Řezníčková zašle tabulku s podněty v editovatelném tvaru T.Mazlové i 
M.Trněné pro doplnění těch položek, které byly vyřešeny a uzavřeny. A.Řezníčková do 
10.3.2016  
- Plán činnosti komise na rok 2016.  
 
Plán činnosti komise je v pravomoci předsedkyně, není nutné jej schvalovat členy komise. 
Plán byl zpracován ve spolupráci s M.Trněnou jako garantkou činnosti komise.  
- V průběhu celého roku spolupráce s pověřenou zastupitelkou na přípravě návrhu 
nového ÚP  
- Konzultace k připravovaným projektům města (projektová dokumentace pro ulici 
Nádražní, projekt úprav parku na ul. Riegerově, rekonstrukce ulice Kosmákova)  
- Konzultace k řešení veřejných prostranství  
- Řešení podnětů od občanů  
 
Detailní témata navržená k projednávání v průběhu roku: :  
- oblast ICEC , likvidace zátěže, definice záměru s územím  
- vlaková zastávka a souvislosti  
- nové obchodní centrum  
- přechody pro chodce a bezpečnost  



Městský úřad Šlapanice  

 

 
  
  

  

Zápis z jednání komise RM 

 

 

- chodníky ( stav, chybějící)  
- silnice (např. do Slatiny) samá díra , co s tím  
- dopravní řešení tras Jiříkovice – Šlapanice – Slatina, Ponětovice-Šlapanice-Podolí se 
zaměřením na intravilán Šlapanic a kolizní místa, hledání cílového řešení  
- datové komunikace: Bedřichovice mají mít optiku až do domu, a co ostatní část 
Šlapanic?  
- těžební prostor šlapanické cihelny  
- možnosti spolupráce s Brnem i na řešení automobilové dopravy  
 
3. Zpráva starostky města o tématech projednávaných radou a zastupitelstvem zásadních 
pro KSÚP  
 
Paní starostka podala detailní informace o schválené změně č. 9. ÚP, a dále o stavu 
zadání nového ÚP.  
Informovala o studentských návrzích městského mobiliáře a požádala o sdělení zástupce 
KSUP do výběrové komise.  
Proběhla diskuse k plánu komise na rok 2016 a dalších tématech.  
4. Různé.  
 
Petr Růža vznesl dotaz na bezpečnostní opatření školy a/nebo města jako zřizovatele 
školy pro školní bazén pro případ možné vysoké koncentrace chloru. Takový případ se již 
odehrál v ČR a v poslední době se stalo, že brzy ráno v některé dny je v prostoru bazénu 
výrazný zápach chloru cítit. Paní starostka podpořila oprávnění Petra Růži vyžádat si ve 
škole detailní informace jménem komise rady města.  
 

 
  
 

Vyhotovil: Alena Řezníčková                              Ověřil: Alois Kincl 

Zpracováno a ověřeno elektronicky 


